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BROI.0012.4.4.2019 
 

Protokół nr 4/19 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 3 czerwca 2019 roku 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
3 czerwca 2019 roku o godzinie 1315 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu, Pana Roberta 
Pawłowskiego – pracownika  Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach, Pana Zygmunta Bałutę – Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 3/19 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 28 marca 

2019 r. 
5) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu z realizacji zadań bieżących z zakresu geodezji 

i kartografii. 
6) Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2018/2019. 
7) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego 

gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 
8) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych 

po okresie zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2019 r.  
9) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Powiat Włocławski 
udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 
obiektów.  

10) Sprawy różne. 
11) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania:  
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 3/19 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 
28 marca 2019 r. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/19 
z posiedzenia komisji z dnia 28 marca 2019 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 3/19 z dnia 28 marca 2019 r.  

 
5) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu z realizacji zadań bieżących z zakresu 

geodezji i kartografii. 
 
Przewodniczący Komisji poprosił naczelnika o przedstawienie informacji. 
Pan Zygmunt Bałuta – Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
powiedział, że w informacji jest pokazana praca Wydziału oraz przy użyciu jakich 
programów jest ona wykonywana. Sprawnie działa system pracy przestrzennej, który 
przetwarza informacje i udostępnia informację w postaci geoportalu, który jest 
ogólnodostępnym programem w trybie publicznym. Dodatkowo jest udostępniana informacja 
dotycząca nieruchomości  i wypisów z rejestrów, i obrysów geodezyjnych dla wybranych 
użytkowników, na wniosek, po podpisaniu odpowiednich dokumentów. Głównie korzystają 
z tego gminy, które wyznaczają odpowiednich pracowników. W trybie dostępu do informacji 
publicznej są te dane udostępniane na podstawie odpowiednich kont i haseł. Zwracają się 
również firmy geodezyjne, które korzystają z dostępu do bazy map, bazy geodezyjnej. 
W takim samym trybie taki dostęp otrzymują.  Jeżeli chodzi o przepływ informacji, to od 
niedawna działa łącze światłowodowe symetryczne, które poprzez program Inforstarda Kujaw 
i Pomorza zostało podłączone do Starostwa Powiatowego we Włocławku. Jest to przepływ 
100 /  100 Mbit/s ze stałym adresem publicznym IP. Wprowadzenie łącza światłowodowego 
usprawnia wieloraki sposób dostęp do informacji. Jeżeli chodzi o realizację zadań bieżących 
na rok 2019, to zostały zaplanowane środki w kwocie 567.000 zł na wykonanie następujących 
zadań:  
- realizacja i modernizacja szczegółowej poziomej osnowy geodezyjnej dla gminy Choceń, 
miasta i gminy Kowal – 53.000 zł. Termin realizacji – 31.10.2019 r.  
-  realizacja i modernizacja szczegółowej poziomej osnowy geodezyjnej dla gminy Fabianki 
i gminy Lubanie – 340.000 zł. Termin realizacji 31.10.2019 r.  
- realizacja i modernizacja szczegółowej poziomej osnowy geodezyjnej dla gminy Boniewo, 
miasta i gminy Chodecz – 127.000 zł. Termin realizacji – 28.09.2019 r., 
- konserwacja baz działek, konturów i warstw EWMAPY ze struktury plikowej do struktury 
baz danych FB – 27.000 zł. Termin realizacji – 31.10.2019 r., 
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- wykonanie aktualizacji map glebowo – rolniczych, poprzez wprowadzenie do bazy 
EWMAPY operatów klasyfikacyjnych – 20.000 zł. Termin realizacji - 15.11.2019 r.  
Poza tym wydział obsługuje mieszkańców powiatu w zakresie udzielania informacji z operatu 
EGiB (wypisy i wyrysy), wprowadzania zmian do operatów EGiB, obsługa podmiotów 
realizujących usługi z zakresu geodezji i kartografii, uzgadnianie usytuowania 
projektowanych sieci uzbrojenia terenu, koordynowanych na naradach koordynacyjnych.   
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonej informacji?  
Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu z realizacji zadań bieżących z zakresu geodezji 
i kartografii. 
Informacja Zarządu Powiatu z realizacji zadań bieżących z zakresu geodezji i kartografii 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

6) Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania 
dróg powiatowych w sezonie 2018/2019. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że radni otrzymali informację nt. realizacji zimowego 
utrzymania dróg. Sezon zimowy charakteryzował się nieregularnymi warunkami 
pogodowymi, choć całość zimy przebiegała dość łagodnie, o czym świadczy fakt, że 
kilkakrotnie naliczano wykonawcom 50% i 60% płatności miesięcznej za „utrzymanie 
gotowości”. Zima charakteryzowała się średnią ilością opadów śniegu i stosunkowo znaczną 
ilością dni wymagających zwalczania śliskości zimowych solą i mieszankami solno  - 
piaskowymi. Łącznie na zimowe utrzymanie dróg powiatowych w sezonie 2018/2019 
wydatkowano kwotę 893.125,62 zł.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonej informacji?  
Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych 
w sezonie 2018/2019. 
 
Sprawozdanie  Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych 
w sezonie 2018/2019 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji 
stanu prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonej informacji? 
Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący zapytał radnych,  kto jest za przyjęciem informacji 
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i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego 
gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 
Informacja Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego gruntów 
zajętych pod drogi powiatowe stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

8) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg 
powiatowych po okresie zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych 
i remontowych planowanych w 2019 r.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że z informacji wynika, iż stan techniczny sieci dróg 
powiatowych po okresie zimowym można uznać za zadawalający. Nie wystąpiły skrajnie 
niekorzystne warunki atmosferyczne powodujące znaczne utrudnienia w ruchu w ostatnim 
sezonie. Na stan techniczny dróg wpłynął fakt, iż od 10 lat są regularne remonty nawierzchni 
oraz wiele przebudów w ramach środków inwestycyjnych.  
Pan Robert Pawłowski – pracownik PZD poinformował, iż w informacji pokazany jest stan 
techniczny dróg powiatowych oraz zamierzenia inwestycyjne na 2019 r. i zamierzenia 
remontowe na 2019 r.  W zakresie remontów zaplanowanych zostało 6 zadań. W zakres 
remontowych robót budowalnych w szczególności wchodzi ułożenie warstwy ścieralnej 
z mieszanki mineralno – asfaltowej AC 11S, gr. 5 cm oraz wykonanie poboczy umocnionych 
kruszywem łamanym / destruktem betonowym, gr. 20 cm.   Na wykonanie robót 
budowalnych dla w/w zadań remontowych rozstrzygnięto już przetarg, podpisano umowy. 
Wartość umowna robót budowalnych wynosi 2.896.957,57 zł. Termin wykonania zadania, to 
31.07.2019 r.  W zakresie zamierzeń inwestycyjnych zaplanowano wykonanie 12 zadań. 
W zakresie zakupów inwestycyjnych, zaplanowano zakup koparko – ładowarki z osprzętem. 
W drodze przetargu nieograniczonego wyłoniono dostawcę, podpisano umowę oraz 
zrealizowano zakup. W dniu 13.05.2019 r. w siedzibie PZD dokonano odbioru sprzętu od 
dostawcy.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych po 
okresie zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2019 r.  

 
Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych po okresie 
zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2019 r. stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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9) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym 
jest Powiat Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 
w tabeli nr 35,39 i 43. Zmiany dotyczą przystanków na drodze powiatowej nr 2930C 
Rzeżewo – Kaliska – kamienna, na drodze powiatowej 2934C Lubień Kuj. – Dziankowo – gr. 
woj. (Białotarsk), na drodze powiatowej  nr 2938C Chodecz – gr. Woj. – (Dąbrowice). 
Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały? Radni nie wnieśli 
uwag. Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaoponowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Powiat 
Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów.  
 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem i zarządzającym jest Powiat Włocławski udostępnionych dla operatorów 
i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu.   
 

10) Sprawy różne  

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad radni chcieliby 
zabrać głos? 
Radni nie przedstawili wniosków. 
 

 11)   Zakończenie obrad Komisji 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 3 czerwca 
2019 r. o godzinie 1330 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku. 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …. 


